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Zápis č. 2/5/2011 
 

z veřejného mimořádného zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí, konaného 
ve středu dne 23. 3. 2011 v zasedací místnosti budovy A Městského úřadu v Kostelci nad Orlicí. 

 
Přítomno: 17 (Bc. J.Šlaj v 18:22) 
Omluveno: 3  
Neomluveno: 1 
(prezenční listina je součástí zápisu) 

JEDNÁNÍ 
 
mimořádného zastupitelstva města zahájil starosta města Ing. Jiří Bartoš v 18:05 hodin, pozdravil všechny 
přítomné a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelů města a zasedání je tedy 
usnášeníschopné. Jednání bylo řádně a včas svoláno a jeho konání bylo dostatečným způsobem zveřejněno. 
 
Do pracovního předsednictva byli navrženi:  
Ing. Jiří Bartoš        - starosta 
Ing. Luboš Lerch - místostarosta 
Jiří Karlíček           - zastupitel 
 
Dotazy: žádné 
 
Pracovní předsednictvo bylo schváleno jednomyslně. 
 
Zapisovatelem byla jmenována pí Ivana Hrabinová. 
Ověřovateli zápisu byli jmenováni: pí Jiřina Furdová, pí Mgr. Věra Žižková.   
 
Pro: 16 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Do návrhové komise byli jmenováni: 
Ing. Vlastimil Šeda - předseda 
pí Iva Jelínková - člen 
p. František Sejkora - člen 
 
Dotazy: žádné 
 
Pro: 16 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Návrhová komise byla schválena jednomyslně.  
 
 
Zápis z předchozího jednání byl ověřen a nebyly proti němu podány námitky. 
Předsedající upozornil přítomné, že dle jednacího řádu je z jednání pořizován zvukový záznam, který slouží pro 
potřeby zápisu. 
 
Návrh programu je následující:  
 
Přijetí mimo řádného finan čního daru.  
 
Dotazy: žádné 
 
Pro: 16 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Program jednání byl schválen jednomyslně. 
 
Přijetí mimo řádného finan čního daru.  
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Dostavil se Bc. Jan Šlaj v 18:22hod. 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Další návrhy: Žádné 
 
Dotazy:  
Ing. J.Blažková:   Kde hala bude stát? 
Ing. J.Bartoš:  Bude to nástavba nad garážemi na stadionu mládeže. Nemusíme žádat o pozemek, je to budova 
města.     
Ing. J.Blažková: To jsou peníze navíc, nad odvody, které jsou už započítané v rozpočtu? Protože v rozpočtu je 
částka příjem z výherních automatů.   
Ing. J.Bartoš:   Toto je loterie, ne příjem z výherních automatů. Jsou to peníze mimo rozpočet, nejsou zaneseny 
do příjmů města.  
Ing. V.Šeda : Provozovatelé si mohou vybrat, komu ty peníze poskytnou? 
Ing. J.Bartoš: Ano, je to na jejich rozhodnutí. Subjektů je víc, kterým byly finance rozdány. Městu byla darována 
částka 2.120.000Kč, z toho 120.000Kč je pro hasiče.   
 
 
ZM schvaluje smlouvu o odvodu části výt ěžku na ve řejně prosp ěšný ú čel, kterou p řijímá odvod části 
výt ěžku na ve řejně prosp ěšný ú čel ve výši 2.120.000 K č od firmy GAPA GROUP  a. s., Husovo nám ěstí 5, 
51741 Vamberk. P řijatá částka ve výši 2.000.000 K č bude využita na výstavbu haly stolního tenisu v četně 
studie a projektové dokumentace a částka 120.000 K č bude využita na podporu Hasi čského sboru 
Kostelec nad Orlicí k zakoupení dýchacích p řístroj ů, kalového čerpadla a elektrocentrály. 

 
Pro: 17 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno jednomyslně. 
 
 
Program byl projednán, nyní je otevřena diskuse. 
 
 

DISKUSE 
 
 
Ing. J.Blažková:  Nejprve chci pochválit technické služby, ve městě je po zimních měsících uklizeno, stříhají se 
stromy, je to znatelné i v Lipové stráni.  
Dále mám otázku v souvislosti s činností komisí. V zápisu z rady města je, že věc jen bere na vědomí a nejsou 
tam žádné výstupy, co rada komu ukládá.  
Poslední dotaz mám – v poslední době se hodně zmiňují čísla popisná v souvislosti se sčítáním lidu. Zda je 
někde určeno, jak má vypadat samotné číslo popisné a zda máme zanesenou povinnost ve vyhlášce města.   
Ing. J.Bartoš:  Technické služby zařídí další nákup a instalaci odpadkových košů. 
K dalšímu dotazu ohledně zápisu z vaší komise pro rozvoj regionu. Žádné usnesení jsme nezaujali, nebyl tam 
žádný konkrétní úkol, bylo to jen ve všeobecné rovině. Komise musí provést výstup a doporučit radě města, co 
má rada udělat, zařídit.              
K dotazu ohledně čísel popisných vím, že městská policie eviduje, kdo jej nemá.  
p.P.Černohorský : Dle přestupkového zákona je bloková pokuta na místě 10.000 Kč, ve správním řízení může 
být vyšší. Předeslal jsem to již v lednovém Zpravodaji města, kde jsem zmiňoval především zdravotníky, pokud 
za někým jedou, zbytečně je zdržuje hledání nemovitosti. Apeluji na lidi, aby si čísla popisná pořídili. Předpis či 
vyhláška na formu, velikost, barvu neexistuje, je to na libovůli každého občana, jen musí být viditelné.   
 
Ing J.Bartoš:  Úpravna vody. Proběhlo několik jednání s fa. Dabona s.r.o., VIS, a.s. a AQUA Servis, a.s.. Dle 
pokynů Ministerstva zemědělství musí být vypsáno nové výběrové řízení na provozovatele úpravny vody na 
Tabulkách. Úpravna vody dnes funguje, je potřeba rozhodnout, zda do projektu a výběrového řízení jít.         
Ing. L.Lerch:  Tento závažný problém budeme řešit na besedě, budou předloženy varianty.  
 
Úkol pro Ing. J.Bartoše: Zjistit náklady, které byl y již zaplaceny Dabon ě s.r.o. a VISu a.s. 
 
 
Mgr. B.Fiala:  Dotaz ohledně pravomocí rady města a zastupitelstva města.  
Ing. J.Bartoš: Byl vysvětlen rozdíl pravomocí.         
 
pí I.Jelínková:  Chci upozornit na propadající se kanalizaci v ul. Štefánikova v místech navazující s ul. 
Jungmannova, hrozí zde uražení kola. Silnice v ul. Štefánikova, směrem k hlavní silnici je po zimě v dezolátním 
stavu.  
p. P.Černohorský:  Městská policie již zdokumentovala, věc předala příslušnému odboru.  
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p. F.Sejkora:  Města 3.typu Jičín a Hořice požádala o příspěvek pro výkon státní správy, ministerstvo jim 
vyhovělo. Zda požádáme také.  
p. Ing. J.Bartoš: Na webových stránkách Parlamentu ČR je seznam vybraných obcí, kterým je přiznána částka 
jako doplatek na výkon státní správy. Městu Kostelec nad Orlicí je schválena částka 1.270.000Kč. Je to částka, 
se kterou se do rozpočtu města nepočítalo. Bude se zřejmě jednat o stejný účel, na který žádal Jičín a Hořice, 
toto prověřím.   
 
pí Z.Kschwendová:  Oprava skateparku. Jde o obrovský nepořádek okolo areálu, především za plotem. 
V prostoru skateparku si kluci pořádek udržují. Dále jde o samotný přístup do areálu. Mám dotaz, kdo je správce 
a kdo má areál na starosti? Skatepark je umístěn v místě, kterého využívá minimum lidí. Bez pravidelného 
dohledu se zdevastuje celý park, proto mám dotaz, zda nelze přemístit alespoň lezeckou stěnu.  
Ing. J.Bartoš:  Skatepark byl pořízen z dotačních peněz, nelze ho přemístit. Problém je, že lidé chodí přes areál 
S.A.B. Group, s.r.o. Bylo by vhodné, aby tam byl správce.  
Ing. L.Lerch:  Do skateparku se půjdeme podívat, zjistíme v jakém je stavu a prověříme, jaká je udržitelnost 
dotace. Zda se dají sehnat peníze z fondu na opravu popř. na vylepšení.  
 
 
Jednání ZM bylo ukončeno ve středu 23. března 2011 v  19:14 hodin. 
 
 
 
 
Ing. Jiří Bartoš 
starosta města 
 
 
zapsala: Ivana Hrabinová 
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USNESENÍ 

č. ZM 2/5/2011 
z mimo řádného zasedání Zastupitelstva m ěsta Kostelec nad Orlicí konaného 

ve st ředu 23. b řezna 2011 v zasedací místnosti budovy A  
Městského ú řadu v Kostelci nad Orlicí 

 
Zastupitelstvo m ěsta 
 
Schvaluje 
smlouvu o odvodu části výtěžku na veřejně prospěšný účel, kterou přijímá odvod části výtěžku na veřejně 
prospěšný účel ve výši 2.120.000 Kč od firmy GAPA GROUP  a. s., Husovo náměstí 5, 51741 Vamberk. Přijatá 
částka ve výši 2.000.000 Kč bude využita na výstavbu haly stolního tenisu včetně studie a projektové 
dokumentace a částka 120.000 Kč bude využita na podporu Hasičského sboru Kostelec nad Orlicí k zakoupení 
dýchacích přístrojů, kalového čerpadla a elektrocentrály. 
 
 
 
Ing. Jiří Bartoš 
starosta města 
  
Dne 23. března 2011,  Kostelec nad Orlicí 
 
 
Ověřovatelé: ................................................................................ 

         
…............................................................................ 


